
 
  6. december 2022 

 
Referat af KS-møde tirsdag den 6. december kl. 12.15 

 
Tilstede: Johannes Bang, Marie Louise Roed Jørgensen, Jørgen Kjær Jensen, Ulrik Zeeberg, Claus Plenaa, 

Natasja Nielsen, Patrick Obarzanek, Dorthe Marie Knudsen, Helle Olander Würtz, Heidi Rasmussen, 
Casper Christiansen og David Qvist 

 
Afbud: Tanja Spang Aaquist, Lone Guntofte Brandel, Line Nykjær Larsen  Gæster:  
 

Pkt. Emne  

1 Nyt fra formanden 
- Arbejdet med en evt. ny center-

struktur 
- A20 møde om opgaveoversigter 

29. november 

Arbejdet med en evt. ny centerstruktur 

Ellingsen stopper og centerstrukturen tages op til 

revision med en ny centerchef. 

BURC er meget imod at man rykker på deres struk-

tur, da de er meget sårbare og det gør indtryk.  

Heidi/Kreds16 har foreslået at fritidskultur og dag-

institutionsområdet slås sammen, BURC rører man 

ikke ved (Det virker dog som om at det er beslut-

tet) 

Heidi sidder med til ansættelsessamtalerne til den 

nye centerchef 

 

A20 møde d 29/10  (Opgaveoversigter) 

Forretningsudvalget deltog sammen med lederne 

og Ellingsen.  

Problemet er at opgaveoversigterne ikke lever op 

til kravene 

Der er lavet en forklaring der skal følge med, den 

ligger i TRIO og skal printes som et dokument. Dog 

skal skolelederne først sikre at de relevante tal er 

tastet ind for hver enkelt medarbejder. 

Deadline er d 16/12 

Som supplement kommer Heidi og Ellingsen på be-

søg på skolerne for at sikre at tiden ser rigtig ud for 

den enkelte medarbejder 

Opgørelse af præsteret arbejdstid skal falde nu, 

hvis den ikke er kommet ud. Lederen skal sende et 

skriv ud til den enkelte medarbejder. 

Kreds 16 har i morgen møde omkring inklusion 

med borgmesteren. 

2 Ledelsesudvikling på skoleområdet Formanden oplyste at kommunen har søgt AP Møl-

ler midler til en kommende ledelses uddannelse. 



 Side 2 af 2 
 

 

3 Julefrokost 
- Styr på de sidste detaljer 

 

Der er folk på til borddækning 

Drikkevarer: David og Johannes 

Snacks: Ditto 

Rugbrød/brød: Ditto 

Casper står for underholdning 

4 Forretningsorden til Faglig Klub 
 

Det kan være en fordel at have en forretningsor-

den til faglig klub, og det er klogt at vedtage den i 

fredstid fx lige efter Generalforsamlingen. 

Der ligger en skabelon på:  DLF insite - TR filer - 

Faglig Klub. 

5 Nyt fra skolerne 
 
  

 

Der har på Fløng skole været møde med Kurt She-

elsbeck og skolebestyrelsen. Der blev talt om ferie-

planen og det er muligt at få den ændret hvis det 

kommer som et ønske fra Kreds, skoleledere og 

skolebestyrelser.  

Det bliver et punkt på næste møde og Louise sen-

der et oplæg ud fra Fløng Skole. 

 

På Ole Rømer har ledelsen overset at når personale 

er på uddannelse skal de have timer ifht. ects point 

som følger uddannelsen. Det ligger som en fast af-

tale. 

10 point svarer til 200 timer + en reduktion i un-

dervisnings lektioner 

ISC og HR har ikke helt styr på det så man skal være 

opmærksom som TR. 

Hvis man møder gentagne, ikke sande, anklager 

om fx vold og overgreb fra forældre omkring en læ-

rer så er det, som udgangspunkt, ikke i første om-

gang en Kreds 16 sag, men en ledelses sag. 

Hvis det bliver injuerende eller medarbejderen rea-

gerer psykisk bliver det en arbejdsmiljø sag 

6 Meddelelser 
 

Der ligger plakater i mellemgangen fra Lær for livet 

som man meget gerne må tage nogle stykker af og 

hænge op på skolerne. 

Der må gerne komme invitationer ud til Kredskur-

sus. 

 Evt. 
- Punkter til kommende møder 

 

Marie Louise Roed Jørgensen / David Qvist 


